
DPZIZVOLIL PREDSEDNIKA ŠELE NA DRUGI SEJI

Zaplet že v uvodnem delu
občinskega parlamenta
V sredo 9. maja so se na kon-
stitutivnih sejah sestali vsi tri-
je zbori Skupščine občine
Ljubljana Center. Zbrali so se
delegati, ki so bili izvoljeni na
volitvah 22. aprila. Na konsti-
tutivnih sejah naj bi izvolili
predsednike zborov, potem
pa naj bi se sestali na skupni
seji z namenom, da izvolijo
predsednika občinske skupš-
čine. Na podlagi poslovnika
so zbore sklicali dosedanji
predsedniki in sicer: družbe-
nopolitični zbor je sklicala in
v začetku tudi vodila Irena
Badovinac-Bjelilč, zbor zdru-
ženega dela Zora Trilar in
zbor krajevnih skupnosti Ja-
ka Slokan.

Brez večjih zapletov je pote-
kal samo zbor krajevnih
skupnosti, ki je izvolil pred-
sednika in podpredsednika.
Predsednica zbora je Majda
Klinar podpredsednik pa
Maijan Lavrič oba iz Demosa

Na družbenopolitičnem
zboru pa se je zataknilo že pri
razpravi o dnevnem redu. To-
maž Glažar iz liberalne stran-
ke je predlagal, naj bi sejo
prekinili in naj bi jo sklicali
znova zaradi tega, ker delegati
niso pravočasno dobili vsega
gradiva, ki je potrebno za raz-
pravo. Delegati so dobili šele
na klop predloge kandidatov
za posamezne ftinkcije, med-
tem, ko njihovih progamov
spoh niso dobili. Nasprotoval
mu je Zmago Jelinčič iz De-
mosa, ki je menil, da so dele-
gati pač dobili gradivo, ki je
bilo na vojjo in da zavlačeva-
nje pravzapi^av ne bi bilo po-
trebno. Strinjal se je sicer
s tem, da ne bi kazalo delati
po domače, vendar po ryego-
vem tudi sprejem predloga
ZSMS — liberalne stranke ne
bi bil smiselen.

Ob tem je Irena Badovinac-
Belič opozorila, da gared sicer

za kršitev, ki pa je izključno
proceduralne narave, nima pa
nobenih materialnih posledic.
Ob tem je opozorila, da je bilo
popolno poročilo o izidu voli-
tev na voljo šele 4. maja in da
je bilo praktično nemogoče
sklicati seje zborov pravočas-
no, če so se želeli izogniti situ-
aciji, ki bi nastala 10. maja, ko
poteče dosedanji skupščini
mandat, medtem, ko nova
skupščina še ni konstituirana.

Končno so se delegati druž-
benopolitičnega zbora zedini-
li, da bodo sprejeli samo prve
točke dnevnega reda, med-
tem, ko bodo o usodi nasled-
njih točk, ko naj bi volili pred-
sednika in podpredsednika
zbora razpravljali potem, ko
bodo izvolili delovno pred-
sedstvo. Še pred tem je Komi-
sija za verifikacijo pooblastil in
imunitetna vprašanja izvolje-
na na isti seji, podala poročilo,
iz katerega je bilo razvidno,
da na seji prisostvuje 26 od 28
izvoljenih delegatov.

Potem, ko je delovno pred-
sedstvo zasedlo svoje mesto,
je bila tudi v formalnem smi-
slu sklenjena naloga doseda-
nje predsednice Irene Bado-
vinac-Bjelič. Predala je delo
začasnemu vodstvu zbora, ki
so ga sestavljali Tomaž Toma-
žin iz ZKS — Stranke demo-
kratične prenove, Zmago Je-
linčič iz Slovenske demokrat-
ske zveze in Vida Pust iz
ZSMS — Liberalne stranke.
Do tu je potekala zadeva brez
zastojev. Zataknilo pa se je
spet, ko bi morali razpravljati
o izvolitvi predsednika in
podpredsednika zbora. Za
obe funkciji sta do roka pri-
speli dve kandidaturi. Za
predsednika, naj bi se delega-
ti odločali med Pavlom Brati-
no iz Demosa in Viktoijem
Leskovškom ZKS — Stranke
demokratične prenove. Za
podpredsednika je kandidiral
dr. Miha Likar iz Liberalne
stranke in Drago Ahačič iz
Demosa. Zdaj je nastopil Mar-
ko Golob, kot delegat Liberal-
ne stranke in ponovil prejšnjo
zahtevo, naj se delo zbora pre-
kine, ker ni bil upoštevan 6.
člen občinskega odloka o vo-
litvah predsednika in podpre-
sednika Skupščine in pred-
sednikov in podpredsednikov
vseh treh zborov. Ta odlok na-
mreč zahteva, da morajo dele-
gati dobiti vse potrebno gra-
divo 14 dni pred sejo.
Odlok je bil sprejet 17. aprila,
y Uradnem listu je bil objav-
]jen 20. aprila, veljati pa je za-
čel 28. aprila. Dosedanje vod-
stvo je moralo sklicati skupš-
čino že 26. aprila, da bi tako
ujelo 14-dnevni rok za sklic.

Delegati DEMOSA so meni-
li, da nastop liberalcev ni fair,
saj bi y tem trenutku morali
opraviti neko delo, ne pa za-
vlačevati z nujno potrebnimi
opravili. Tomaž Glažar je ob
tem poudaril, da je pripomba
strogo načelne narave; gre na-
mreč za to, da so delegati pra-
vočasno obveščeni. Želimo
postati pravna država. Če po-
pustimo danes, se lahko zgo-
di, da se bomo nekoč izgovar-
jali na današnjo prakso in
opravičevali nepravočasno
dostavo gradiva tudi takrat,
ko bo šlo za zelo pomembne
vsebinske zadeve.

Delegati Liberalne stranke
so ob tem celo zagrozili, da
bodo zapustili sejo, če bi bili
pri svojem predlogu preglaso-
vani.

Po mneryu Tomaža Tomaži-
na, bi bila slaba popotnica za
delo te skupščine, če bi izvo-
Ijeni predstavniki ene od
strank zapustili sejo. Hkrati
so predstavniki ZKS-Stranke
demokratične prenove podpr-
li Liberalce v njihovi zahtevi,
naj bi se ponovno sestali, ko
bo zadoščeno duhu in črki 6.
člena že citiranega odloka.

Liberalci so nato menili, da
se seja lahko nadaljuje čez ne-
kaj dni v sedanjem sestavu in
s sedanjim predsedstvom.
Delegati morajo imeti z odlo-
kom predpisani čas za premi-
slek.

Razprava se je nadaljevala
tudi z očitki dosedanji garni-
turi, ki je pripravila predpise,
kakršni za sedai\ji sestav niso
primemi. Ob tem so se pred-
stavniki Demosa spraševali,
kakšna so zagotovila, da se
v prihodnje ne bo ponovilo
nekaj podobnega, kar se do-
gaja danes.

Na koncu je prevladalo
spoznanje, da seje ne kaže na-
daJjevati in so jo prekinili, da
bi tako omogočili vsaj skupno
zasedanje vseh treh zborov.

Podobna razprava, kakršna
je potekala y družbenopolitič-
nem zboru je bila tudi y zboru
združenega dela. Tudi tu so
morali sejo prekiniti, da bi
s tem omogočili skupno zase-
danje, vendar s pripombo, da
bodo s sejo nadaljevali takoj
po skupnem zasedanju. Mož-
nost za izvolitev vodstva zbo-
ra tu ni bila tako brezupna,
kakršna se je pokazala v druž-
benopolitičnem zboru.

Čeprav so se seje vseh zbo-
rov občinske skupščine zače-
le ob 14. uri, je vse skupaj tra-
jalo zelo dolgo. O skupnem
zasedanju poročamo posebej,
zato naj na tem mestu omeni-
mo samo, da se je skupno za-
sedanje končalo s podobnim
reziiltatom, kot družbenopoli-
tični zbor. Tudi tu niso izvolili
predsednika in podpredsed-
nika občinske skupščine. Po ,
dolgotrajni razpravi, ki se je
končala šele okrog 20.30
so se delegati dogovorili, da
se bodo ponovno sestali v to-
rek 15. maja popoldne. (O tej
seji poročamo na 1. strani).

KJjub pozni uri, pa se je po
skupnem zasedanju vendarle
sestal na ponovni seji zbor
združenega dela. Od 28 dele-
gatov jih je ostalo samo še 17,
tako da je bil zbor kljub okr-
njeni sestavi sklepčen. Dele-
gatom je uspelo, da so izvolili
predsednika in podpredsed-
nika zbora. Za predsednico so
izvolili Mojco Pimat, pod-
predsednik pa je postal Mar-
jan Kovačevič - Beltram, oba
iz Demosa. Za predsednika je
kandidiral tudi Boris Kofol iz
ZSMS-Liberalne stranke,
medtem ko je za podpredsed-
nika kandidiral Ljubo Meden
iz ZKS-Stranke demokratične
prenove. Noben od njiju ni
dobil dovojj glasov.


